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Abstract (en)
The invention relates to a support frame for height-adjustable tables, in particular for CAD installations, in which the upper part, which supports
the table top, can be raised or lowered in relation to the lower part, which rests on the ground, by means of telescopic adjustment members, there
also being provided between upper part and lower part additional guides for the upper part and there being fastened as additional guides on the
underside of the upper part 3, at a distance therefrom and via rigid hanging devices 16 fastened rigidly thereto, a transverse support 15, the lateral
ends of which are guided by guides 17 along the lower part 2 in the adjustment direction of the two parts. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Traggestell für höhenverstellbare Tische, insbesondere für CAD-Anlagen, bei welchem der die Tischplatte tragende Oberteil
gegenüber dem am Boden aufruhenden Unterteil mittels teleskopartiger Verstellglieder anhebbzw. absenkbar ist, wobei zwischen Oberteil und
Unterteil noch zusätzliche Führungen für den Oberteil vorgesehen sind, und wobei als zusätzliche Führungen an der Unterseite des Oberteiles 3,
von diesem distanziert, über an diesem starr befestigte, steife Abhängungen 16 ein Querträger 15 befestigt ist, dessen seitliche Enden am Unterteil
2 in Verstellrichtung der beiden Teile entlang von Führungen 17 geführt sind. <IMAGE>
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